



**FROM GOSPEL TO SOUL
NEW ORLEANS - USA**

TONYA BAKER



TOUR 2009/2010

**Soul Time
Entertainment**



**We have a dream...
"The Gospel Music Label"**

TONYA BAKER

A Chicago native young woman, Tonya Baker has one of the greatest voices of her generation. Precociously famous in the churches of North Eastern U.S.A., it was not long before Tonya was invited to perform on the main gospel scenes, by the Pastor J.W. Walker from Nashville in particular.

Thanks to her talents as an author, Tonya Baker created her own independant label and produced two albums that were a great success: "Life in Him" and "Since He Came". It wasn't long before her talent was spotted by the distributor Kingdom Records who then made her one of the stars of their catalogue.

Tonya Baker made a name for herself based on her experience touring the North American continent. She performed along side distinguished names such as Shirley Caesar, Mary Mary, CeCe Winans or Israel Houghton. She will be on tour in Europe for the first time in 2009.



Jeune femme native de Chicago, Tonya Baker possède l'une des plus grande voix de sa génération. Très tôt célèbre dans les églises noires du Nord Est des États-Unis, Tonya est rapidement invitée sur les plus grandes scènes gospel, notamment par le Pasteur J.W. Walker de Nashville.

Forte de ses talents d'auteur, Tonya Baker fonde rapidement son propre label indépendant et produit deux albums couronnés

de succès : « Life in Him », « Since He Came In ». Son talent est rapidement remarqué par le distributeur Kingdom Records qui en fait une des vedettes de son catalogue.

Tonya Baker a su se faire un nom grâce à sa grande expérience des tournées sur le continent Nord Américain. On a pu la voir aux côtés de grands noms tels : Shirley Caesar, Mary Mary, CeCe Winans ou Israel Houghton. Elle sera en 2009 pour la première fois en Europe.

Discography / Discographie :

www.myspace.com/tonyabaker

A FEW DATES / QUELQUES DATES :

- Bobby Jones TV Show
- Gospel Heritage Foundation
- The Stellar Awards
- I Hear Music In The Air Festival



6 artists : 3 musicians, 3 singers

The organizer has to pay for:

transportation, accommodation and technical

6 artistes : 3 musiciens, 3 chanteurs

À la charge de l'organisateur :

transport, hébergement, repas, technique

LIVE MUSIC INTERNATIONAL PRODUCTIONS

25, rue de Ponthieu - 75008 Paris - France

Tél. : 33 (0)1 53 89 03 75 - E-mail : lmi-prod@wanadoo.fr - www.livemusicinternational.com